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مجید سلطانی نایینی

روزنامهنگار

فینالی جذاب با بازیکنان مسن
فینــال دوم لیــگ برتــر والیبال باشــگاه های کشــور دیروز در تــالار والیبال 

مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار شد.
فینــال دوم از نظــر کیفیــت بازی دو تیم، حضور تماشــاگران و شــور حاکم 
بر ســالن، در حد لیگ برتر بود. همان چیزی که همه دوســت داشــتند و 

می خواستند.
شــانس با احمد دنیامالی وزیر ورزش یار بود که چنین مســابقه ای را دید. 
رقابت برابر و پایاپای دو تیم تا پایان ست پنجم، دقیقاً همان چیزی است 
که والیبال ما به آن نیاز داشت. مسابقه ای که می تواند در ویترین والیبال 

قرار بگیرد و از آبروی این ورزش دفاع کند.
والیبال برای آنکه دوباره جلوه گری کند و مورد اقبال خانواده ها قرار بگیرد، 
نیاز به اتفاقات تازه دارد. اتفاقاتی که می تواند گرمای از دست رفته این رشته 
را برگرداند. والیبال بعد از نمایش های نه چندان دلچسب تیم ملی در لیگ 
ملت ها نیاز به مسابقاتی از این دست دارد تا دوباره به اعماق دل مردم نفوذ 
کند. بازی نزدیک و نمایش مطلوب دو تیم همان چیزی است که والیبال 

به آن نیاز دارد.
تنــور والیبال با چنین بازی هایی گرم می شــود اما تیم ملــی باید با بازیکنان 
جوان جان بگیرد. این مسابقات فینال، ارتباطی با تیم ملی ندارد. ستاره های 
دو تیم از جمله محمد موســوی و امیر غفور بازیکنانی پا به ســن گذاشته اند 
کــه در ســال های گذشــته، هــر آنچه از دست شــان برمی آمد بــرای تیم ملی 
انجام داده اند. تیم ملی والیبال به خون تازه و بنزین سبز نیاز دارد که فقط با 
برنامه ای درست به پیکر والیبال تزریق می شود. امیدواریم بازی پنجشنبه هم 
پر از شور  و هیجان باشد و پس از آن، به دنبال کشف استعدادهای ناب باشیم. 
استعدادهایی که بتوانند والیبال ما را از وضعیت فعلی نجات دهند. والیبال 
ما نیاز به مربیانی دارد که به جوانان اعتماد کنند و در امتیازهای حســاس، 
فرم بازی را با بازیکنان جوان تغییر دهند. آرزو می کنیم روزی را شاهد باشیم 

که لیگ تمام شود و تمام برترین های لیگ از بازیکنان زیر 25سال باشند.

سرمقاله

درگذشت کاشف رونالدو و فیگو
در فوتبال پرتغال یک مربی استعدادیاب به تازگی از دنیا رفته که کاشف رونالدو 
بوده اســت. اورلیو پریرا مردی اســت که از او به عنوان استعدادیاب افسانه ای 
فوتبال پرتغال و کشف کننده ستارگانی چون کریستیانو رونالدو، لوئیس فیگو، 
نانی و ریکاردو کوارشما، یاد می شد که روز گذشته درسن ۷۷ سالگی درگذشت.

 

در آستانه بازی با پرسپولیس
سیدجلال مربی نساجی شد

روز جمعــه ایــن هفته یکی از حســاس ترین بازی های هفته بیســت و ششــم 
را شــاهد خواهیم بود. جایی که نســاجی در حال ســقوط در ورزشــگاه شهید 
وطنی قائمشــهر از پرســپولیس پذیرایی می کند. مسابقه ای که سه امتیازش 
برای میزبان حکم مرگ و زندگی را دارد. آنها ضمن دعوت از هوادارانشان برای 
حضور در ورزشــگاه، در آخرین اقدام کاپیتان و مربی ســابق پرســپولیس را به 
خدمت گرفتند. بدون شک حضور سیدجلال روی نیمکت نساجی و شناخت 
کامــل او از تــک تک نفرات این تیم نه تنها به جذابیت های بازی اضافه می کند 
بلکه از نظر فنی هم خیلی به ساوو میلوشویچ سرمربی شمالی ها کمک خواهد 
کرد.ســیدجلال که بعد از حضور کارتال و اضافه شــدن چند دستیار خارجی از 

تیم کنار گذاشته شد حالا انگیزه های زیادی برای تقابل با مرد ترک تبار دارد.

خبر

مصاحبه و خبر

 ترابپور: استقلال بدون حسینی 
همین امتیازات را هم نداشت

حمید ترابپور، مربی سابق استقلال از سید حسین حسینی که 
این روزها مورد هجمه قرار گرفته، حمایت کرده است:»سوال من 
این است که سیدحسین برود، استقلال موفق می شود؟ این چه 
حرفی است که می زنند! در همین فصل بد استقلال اگر حسینی 
دروازه بان تیم نبود، نتایجی فاجعه بار به دست می آمد. قاطعانه 
می گویم امسال اگر سیدحسین نبود، استقلال همین تعداد 
امتیاز را هم کسب نمی کرد. به همین بازی آخر با تراکتور نگاه 
کنید، اگر سیدحسین نبود، فاجعه  رقم می خورد. سیوهایی که 
او داشت، باعث شد استقلال فقط دو گل دریافت کند.« او ادامه 
داد: »البته که حسینی هم مثل همه بازیکنان فوتبال اشتباه هایی 
داشته ولی واقعاً در بسیاری از بازی ها ناجی تیم شده است. او گلر 
باتجربه ای است که در اوج پختگی قرار دارد. ایراد استقلال که 
حسینی نیست. باید ببینید چه کسانی و برچه اساسی می گویند 
حسینی باید آخر فصل برود؟ کسی که در شرایط بحرانی استقلال 
بهترین دروازه بان آسیا شده، چرا باید برود؟ حرف باید سند 
داشته باشد، آنهایی که می گویند سید برود، بر اساس آنالیز و 
عملکرد می گویند؟ اصلاً چه کسانی این حرف را می زنند؟ آنها 
دلسوز استقلال هستند؟ من که به عنوان یک استقلالی این 

حرف ها را نمی توانم قبول کنم.«

 

 ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی در هفت وزن 
برای جهانی مشخص شد

بی خیال انتخابی
ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی برای حضور در مسابقات جهانی 
2025 در هفت وزن قطعی شد و سه وزن دیگر هم با اما و اگر 
تیم ملی کشتی فرنگی، علی  کادرفنی  با اعلام  روبه رو است. 
احمدی وفا در وزن 60 کیلوگرم، محمد مهدی کشتکار در وزن 63 
کیلوگرم، سعید اسماعیلی در وزن 6۷ کیلوگرم، دانیال سهرابی 
۷۷ کیلوگرم،  ۷2 کیلوگرم، علیرضا عبدولی در وزن  در وزن 
علیرضا مهمدی در وزن 8۷ کیلوگرم و هادی ساروی در وزن 9۷ 
کیلوگرم به عنوان نفرات تیم ملی کشتی فرنگی در جهانی زاگرب 
معرفی شدند اما کشتی گیران اعزامی در سه وزن 55، 82 و 130 
کیلوگرم باید با حضور در مسابقات انتخابی و یا برگزاری مسابقه 
انتخابی رودررو مشخص شوند. در وزن 55 کیلوگرم با توجه به 
شکست پویا دادمرز در قهرمانی آسیا حالا او باید به همراه آرمین 

شمسی پور به تورنمنت رنکینگ دار مغولستان اعزام شود.
82 کیلوگرم یک کشتی گیر از بین محمدعلی گرایی،  در وزن 
انتخابی  برگزاری  با  باید  یا  ناقوسی  محمد  و  فرخی  غلامرضا 
رودررو و یا اعزام به تورنمنت بین المللی انتخاب شود. در وزن 130 
کیلوگرم هم یک کشتی گیر از بین امین میرزازاده، فردین هدایتی 
و علی اکبر یوسفی با برگزاری رودررو یا حضور در تورنمنت برون 

مرزی انتخاب می شود.
این ترکیب در حالی برای قهرمانی جهان معرفی می شود که ظاهراً 
در هیچ وزنی انتخابی رودررو برگزار نمی شود. هدف کادرفنی این 
است که تکلیف هر سه وزن با حضور در تورنمنت بین المللی 
مشخص شود و شاید در دو وزن که مدعیان سه نفر هستند، 
کادرفنی مجبور به برگزاری انتخابی رودررو شود اما حسن رنگرز 
تا مجبور نشود قصد برگزاری انتخابی ندارد. عجیب است که 
همین کار به شکل بهتری با هدایت محمد بنا هم انجام می شد 

اما او متهم بود که چرا انتخابی برگزار نمی کند.

تیم والیبال شـــهداب یـــزد در یک قدمی رســـیدن به عنوان 
قهرمانی بـــود اما در اتفاقـــی عجیب فینـــال دوم را به فولاد 
ســـیرجان واگذار کرد تا قهرمان در فینال ســـوم مشـــخص 

شود.
 تیم های فـــولاد ســـیرجان ایرانیان و شـــهداب یـــزد در دور 
برگشـــت فینال لیگ برتـــر والیبـــال مردان بـــه مصاف هم 
رفتنـــد که بـــا پیـــروزی 3 بر 2 فـــولاد ســـیرجان در یک بازی 
نفســـگیر و پرهیجان بـــه پایان رســـید. با توجه بـــه پیروزی 
شـــهداب در بازی نخست و برتری فولاد ســـیرجان در دیدار 

دوم، مســـابقه فینال ســـوم قهرمان لیـــگ برتـــر والیبال را 
مشـــخص می کند.

شـــاگردان بهروز عطایی که بـــازی اول را واگذار کرده بودند 
در دو ســـت اول ایـــن دیـــدار بـــا امتیازهای 25 بـــر 23 و 25 
بر 22 پیـــروز شـــدند اما شـــهداب کامبک زد و در دو ســـت 
بعـــدی بـــا امتیازهای 25 بـــر 20، 25 بـــر 20 برنده شـــد تا در 
یـــک قدمی قهرمانـــی قرار بگیـــرد. فولاد در ســـت پنجم در 
یک جدال نفســـگیر 18 بر 16 پیروز شـــد تـــا تکلیف قهرمان 
لیگ در فینال ســـوم مشخص شود. این مســـابقه در حالی 

با برتری فولاد ســـیرجان به پایان رســـید که شهداب سه بار 
می توانســـت امتیاز پایانی را کسب کند و به عنوان قهرمانی 
برسد اما با اشـــتباهات عجیب این مســـابقه را واگذار کرد.
احمد دنیامالـــی وزیر ورزش و جوانـــان، محمدرضا داورزنی 
مشـــاور وزیـــر ورزش و رئیس ســـابق فدراســـیون والیبال و 
میلاد تقوی رئیس فدراســـیون والیبال هم در سالن حضور 
داشـــتند و این بازی را از نزدیک تماشـــا کردند. از حواشـــی 
عجیب این مســـابقه خرابی اسکوربورد ســـالن والیبال بود 

کـــه دقایق زیـــادی این مســـابقه را متوقف کرد.

آمادگی جسمانی شرط ماندن پیرمردهای پرسپولیسآمادگی جسمانی شرط ماندن پیرمردهای پرسپولیس

انتشـــار اخبـــار نقـــل و  مهـــدی کلهـــر / 
انتقالاتـــی یـــا بهتـــر بگوییـــم شـــایعاتی از 
ایـــن دســـت هر ســـال در همیـــن روزهای 
منتهی بـــه هفته های پایانی لیگ شـــنیده 
می شـــود. اتفاقـــی کـــه مربـــوط بـــه امروز 
و دیـــروز و فقـــط مختـــص به فوتبـــال ما 
نیســـت. معمـــولاً تهیـــه این لیســـت هم 
از روی دقایـــق بـــازی بازیکنـــان تیم ها کار 
خیلـــی ســـختی نیســـت. جالـــب اینکـــه 
بعضـــاً درصد زیـــادی از لیســـت های تهیه 
شـــده هم به حقیقت می پیونـــدد. از آنجا 
کـــه تیم هـــای پرطرفدار و مدعـــی لیگ ما 
بیشـــتر مورد توجه قـــرار دارند، شـــایعات 
نقل و انتقالاتی پیرامون شـــان هم بیشـــتر 

از ســـایر تیم ها رســـانه ای می شـــود.
از چند روز گذشـــته شایعاتی درباره لیست 
مازاد و خریدهای پرسپولیس مطرح شده 
و سرمربی قرمزها هم هر بار آن را تکذیب 
کرده اســـت. اینکه به هرحال چند بازیکن 
از ایـــن تیـــم جـــدا و تعـــدادی هـــم جذب 
خواهنـــد شـــد، اتفاقـــی اجتناب ناپذیـــر 
اســـت. اما اینکه حتمـــاً آن چنـــد بازیکن 
پا به ســـن گذاشـــته جدایی شـــان قطعی 
شـــده اصلاً این طور نیســـت، چـــرا که مرد 
ترک تبار خیلی به تاریخ تولد شـــاگردانش 
اعتقادی نـــدارد. البته همین الان می توان 
لیســـتی از بازیکنان خروجی را انتشار داد 
که قطعاً برای 80 درصد نفرات آن لیســـت 

این اتفـــاق می افتد.
نه ها  ســـا ر خـــی  بر پیـــش  ز  و ر چنـــد 
از تعـــدادی بازیکـــن داخلـــی بـــه عنـــوان 
گزینه هـــای پرســـپولیس یاد کـــرده بودند 
که بـــه نظـــر برخـــی از آنهـــا درســـت بود. 
امـــا پرداختـــن بـــه اســـامی آنها بیشـــتر از 
آنکـــه جنبه خبـــری داشـــته باشـــد نوعی 
بـــازار گرمـــی خواهـــد بـــود. امـــا آخریـــن 
شـــنیده ها حاکـــی از آن اســـت کـــه کارتال 
4،3 بازیکـــن خارجی جـــذب خواهد کرد. 
منتهـــا ویژگی این چهار بازیکن این اســـت 
 کـــه هـــر 4،3 نفرشـــان هموطـــن خودش 

هستند.
از آنجا که هر تیم اجازه اســـتفاده از شش 

بازیکن خارجـــی را دارد و با توجه به اینکه 
اورونـــوف قـــراردادش را تمدیـــد کـــرده و 
ســـرمربی پرســـپولیس هم به لحاظ فنی 
بـــه او اعتقـــاد دارد حتمـــاً فصـــل بعد هم 
برای پرســـپولیس به میدان می رود. حالا 
اگر کارتـــال موفق به جذب هـــر 4 بازیکن 
مورد نظرش شـــود، آن وقت گولســـیانی، 
گندوز و ایوب العملود بایـــد بروند. اما اگر 
ســـه بازیکن جـــذب کند، آن وقـــت از این 
جمع احتمـــال جدایی مدافع مراکشـــی 
بســـیار زیاد بوده امـــا از میان گولســـیانی 
و گنـــدوز بایـــد به انتظـــار نشســـت. چرا 
کـــه این مهم بســـتگی به پســـت بازیکنان 

جدید دارد.

آمادگی جسمانی شرط ماندن پیرمردهای پرسپولیس

4 بازیکن ترک در سبد خرید کارتال

دوئل شهداب و فولاد به بازی سوم رسید

قهرمان والیبال ایران پنجشنبه معرفی می شود

رم؛ جدیدترین مشتری مهدی

گرگ ها در کمین طارمی

چرا پست رامین رضاییان مشخص نیست

روشن: بوژوویچ در حد ما 
نیست اما برکنارش نکنید

سناریوی همکاری صدرنشین لیگ برتر با 433 چیست؟

 تراکتور مثل بارسا 
به دنبال درآمد مجازی

دوئل شهداب و فولاد به بازی سوم رسید

قهرمان والیبال ایران 
پنجشنبه معرفی می شود
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 واکنش عطایی به برد در بازی دوم فینال: 
شانس آوردیم!

سرمربی تیم والیبال فولاد سیرجان ایرانیان 
معتقد اســت بــا خوش شانســی فینال دوم 
را برنــده شــدند. بهــروز عطایــی ســرمربی 
تیم والیبال فولاد ســیرجان پــس از پیروزی 
مقابــل شــهداب یــزد در بــازی دوم فینال و 
کشــیده شــدن تعیین قهرمان لیگ به بازی 
ســوم گفت: »بازی فینــال ویژگی خودش را 
دارد و بســیار ســخت اســت. ما بــازی اول را 

باختــه بودیم و اگر این بازی را می باختیم همه چیز تمام می شــد. وقتی دو ســت 
پیروز شــدیم از نظر ذهنی بازیکنان بهم ریختنــد. تلاش می کردیم که بازیکنان را 

به شــرایط بازی برگردانیم. دو بازیکن ما هم از نظر فنی افت کردند.«
عطایی ادامه داد: »بازی فینال شرایط سختی دارد. تیم شهداب هم کم نگذاشت. 
آنهــا فوق العــاده بازی کردند. من فکر می کنم در ســت پنجم تیــم ما فقط خطای 
کمتری داشــت و شــانس آوردیم. بازی ســوم بســیار ســخت اســت، هیچ تیمی از 
 قبــل برنده نیســت. ما هــم از تمام توان خود اســتفاده می کنیم تــا قهرمان لیگ 

شویم.«
او در پاسخ به این سؤال که کدام بازیکن در این دیدار ستاره بود، گفت: »بازیکنان 
هــر دو تیم خــوب کار کردند. در بازی قبلی فکر می کنم امیــر غفور منحصر به فرد 
ظاهــر شــد و عملکرد قابل قبولی داشــت، امــا در این بازی همــه بازیکنان خوب 

بودند.«

 مهدی مهدوی: 
مطمئن باشید این شکست را جبران می کنیم

ز  ا پس  ب  ا شهد ل  لیبا ا و تیم  بی  مر سر
به  برتر  لیگ  ل  فینا مین  و د ر  د شکست 
ی  مهد  . خت ا پرد نش  یکنا ز با ز  ا تمجید 
مهدوی پس از شکست 3-2 در فینال دوم 
و  سیرجان  فولاد  مقابل  والیبال  برتر  لیگ 
کشیده شدن تعیین قهرمان به بازی سوم، 
گفت: »واقعاً بازی جانانه و زیبایی بود. دو 
فینال  یک  و  کردند  بازی  عالی  خیلی  تیم 

می توانستیم  پنجم  گیم  حتی  برگشتیم.  بازی  به  سوم  گیم  از  ما  بود.  واقعی 
بازی را تمام کنیم اما خاصیت ورزش همین است که قابل پیش بینی نیست و 
به نظرم اشکالی هم ندارد این چنین نتیجه را واگذار کردیم. باید از بازیکنانم 
تا لحظه آخر تلاش کردند و مطمئنم روز پنجشنبه این شکست  تشکر کنم که 

را جبران می کنیم.«
مهدوی با اشاره به شروع بد و بازگشت استثنایی از ست سوم ادامه داد: »خوب 
بازگشت به مسابقه در  شروع نکردیم و دو ست اول را واگذار کردیم و معمولاً 
چنین شرایطی سخت می شود اما تعویض های ما خیلی خوب و اثربخش بود. 
بچه هایی که از بیرون آمدند کمک کردند و این نشان می دهد ما بر مبنای کار 
گروهی حرکت می کنیم. اگر اندکی تمرکزمان را در ست پنجم حفظ کرده بودیم 
کار تمام شده بود اما تلاش می کنیم ریکاوری خوبی داشته باشیم و برای فینال 

آخر آماده شویم.«

لیگ برتر لیگ برتر 
دیگر سقف دیگر سقف 

قرارداد نداردقرارداد ندارد

نرمش معنادار سازمان نرمش معنادار سازمان 
لیگ در برابر باشگاه هالیگ در برابر باشگاه ها
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